
Coordinadora	  del	  CEUPF	  	  5/11/15	  

1. Presentació:	  assisteixen	  5	  dels	  6	  espais	  oberts.	  Falta	  Humanitats.	  2	  representants	  de	  
dret,	  dos	  representats	  d’economia,	  dos	  representats	  de	  polítiques,	  4	  representants	  de	  
campus	  Poblenou	  i	  5	  representants	  de	  campus	  mar.	  	  

2. Eleccions	  
Secretariat	  Tècnic:	  	  
En	  els	  5	  espais	  oberts	  assistents	  a	  la	  reunió	  van	  ser	  escollits	  l’Ada	  Agustí,	  el	  Joan	  Roca	  i	  
l’Òscar	  Condomines	  com	  a	  membres	  del	  Secretariat	  Tècnic.	  Per	  tant	  aquest	  3	  
candidats	  seran	  finalment	  el	  nous	  membres	  del	  Secretariat.	  	  
CEUCAT	  i	  CEUNE:	  	  
Es	  decideix	  ratificar	  l’únic	  candidat	  Claudiu	  Cosmín	  i	  resten	  2	  vacants	  al	  CEUCAT.	  	  	  

3. Franz	  i	  Adrià	  
El	  grup	  de	  suport	  del	  Franz	  i	  l’Adrià	  es	  va	  posar	  en	  contacte	  amb	  el	  Consell	  d’Estudiants	  
per	  demanar	  el	  suport	  d’aquest	  en	  la	  campanya	  per	  la	  seva	  absolució.	  Tots	  els	  espais	  
oberts	  assistents	  es	  mostren	  a	  favor	  de	  redactar	  un	  comunicat	  a	  donat	  suport	  i	  de	  
adherir-‐se	  com	  a	  Consell	  d’Estudiants	  a	  la	  llista	  de	  suports	  així	  com	  poder	  col·∙laborar	  
amb	  la	  campanya.	  Per	  tant	  el	  Consell	  d’Estudiants	  de	  la	  UPF	  dona	  formalment	  suport	  a	  
la	  campanya	  per	  l’absolució	  del	  Franz	  i	  l’Adrià,	  alumne	  i	  ex-‐alumne	  d’aquesta	  
universitat.	  	  
	  

4. Propostes	  

Millora	  del	  Consell:	  	  

• Notificació	  al	  campus	  global	  quan	  hi	  hagi	  espais	  oberts.	  	  
• Mes	  visibilitat	  al	  Campus	  Global	  del	  CEUPF	  en	  general.	  	  	  

	  

Millora	  de	  la	  universitat:	  	  

General:	  	  

• Reprendre	  les	  queixes	  que	  es	  van	  fer	  l’any	  passat	  i	  que	  no	  s’han	  arreglat.	  Accés	  a	  la	  
biblioteca	  no	  restringit	  i	  més	  aules	  d’estudi.	  Paperers	  de	  reciclatge	  etc.	  	  	  	  

• Codi	  de	  bones	  pràctiques	  pel	  professorat	  (professors	  imputats	  per	  casos	  de	  
corrupció).	  .	  	  

• Que	  s’augmenti	  el	  nombre	  de	  crèdits	  de	  lliure	  per	  activitats	  extracurriculars	  ja	  que	  
només	  en	  son	  6	  crèdits	  com	  a	  màxim	  ja	  que	  hi	  ha	  optatives	  de	  8	  crèdits	  que	  ja	  no	  et	  
podries	  convalidar.	  Que	  el	  nivell	  d’idiomes	  no	  entri	  dintre	  dels	  6	  crèdits.	  Pràctiques	  
d’estiu	  extra	  curriculars	  també	  donin	  crèdits.	  	  

• Que	  l’interactiu	  generes	  un	  PDF	  nomes	  amb	  les	  teves	  assignatures	  .	  La	  manera	  
d’accedir	  es	  complicada,	  que	  estigues	  a	  l’aula	  global.	  	  

• Augmentar	  el	  numero	  de	  paperers	  de	  reciclatge.	  Reciclatge	  de	  paper	  a	  totes	  les	  classes.	  	  
• S’ha	  de	  entrar	  dues	  vegades	  a	  l’aula	  global	  ja	  que	  et	  dona	  error	  després	  del	  primer	  cop.	  

Que	  se	  solucioni	  aquest	  problema.	  	  
• L’internet	  va	  pitjor	  que	  el	  curs	  anterior.	  Que	  es	  millori	  la	  connexió	  wifi.	  	  



• No	  totes	  les	  pagines	  web	  funcionen	  amb	  l’eduroam.	  (llista	  de	  pagines	  restringides,	  que	  
es	  digui	  quines	  són).	  	  

• Mes	  endolls	  a	  les	  classes,	  actualment	  molt	  pocs	  i	  a	  la	  última	  fila.	  	  	  
• Que	  els	  programes	  informàtics	  estiguin	  iguals	  a	  tots	  els	  ordinadors.	  Sobretot	  els	  que	  

son	  específics	  de	  la	  factoria	  (que	  estiguin	  a	  pblenou	  i	  ciutadella).	  Que	  també	  estigui	  als	  
portàtils.	  	  

• Preus	  del	  bar:	  preu	  del	  menú	  massa	  elevat.	  	  
• Masses	  exàmens	  tipus	  test.	  El	  	  model	  de	  plantilla	  no	  agrada.	  Complementari	  el	  tipus	  

test	  de	  una	  part	  escrita.	  	  
	  

Campus	  mar:	  	  

• Els	  portàtils	  són	  molt	  antics	  i	  no	  funcionen	  bé.	  	  
• No	  tenen	  temps	  per	  participar.	  (les	  activitats	  no	  serveixen	  de	  res	  si	  no	  hi	  ha	  temps	  per	  

fer-‐les).	  	  
• Horaris:	  no	  son	  gens	  estables,	  no	  estan	  definits	  (conclusió	  no	  pots	  tenir	  vida).	  No	  es	  

pot	  treballar	  i	  estudiar	  a	  la	  vegada.	  Molt	  temari	  concentrat	  ens	  els	  anys	  de	  carrera.	  	  
• Anul·∙len	  les	  classes	  avisant	  unes	  hores	  abans.	  	  
• Hi	  ha	  assignatures	  que	  no	  es	  poden	  fer	  en	  trimestres.	  Es	  inviable.	  	  
• Assignatures	  que	  van	  juntes	  i	  no	  té	  sentit.	  
• No	  es	  busca	  solució	  a	  les	  queixes,	  detectades	  les	  mancances	  no	  hi	  ha	  voluntat	  

d’arreglar-‐les.	  	  
• Es	  barregen	  assignatures	  de	  les	  carreres	  que	  es	  fan	  per	  estalviar	  recursos.	  	  
• Al	  pla	  d’estudis	  unes	  optatives	  que	  després	  no	  s’ofereixen	  (5	  possibles	  optatives	  i	  s’han	  

d’escollir	  4;	  biologia	  humana).	  	  
• No	  convaliden	  crèdits	  per	  fer	  pràctiques.	  	  
• Poca	  oferta	  d’Erasmus	  (biologia).	  	  
• Biologia	  humana:	  pràcticament	  no	  fan	  practiques	  externes.	  	  
• No	  amplien	  horaris	  de	  biblioteca	  durant	  el	  període	  d’exàmens.	  Arribat	  l’estiu	  tanca	  

abans	  (quan	  són	  exàmens	  del	  tercer	  trimestre).	  Als	  caps	  de	  setmana	  tanca	  i	  al	  juliol	  
redueix	  horari.	  	  

• No	  tenen	  recuperacions	  per	  trimestre	  només	  a	  final	  d’any.	  	  
• PEM:	  els	  de	  medicina	  deixen	  de	  fer-‐lo	  a	  quart	  quan	  en	  principi	  es	  per	  preparar	  el	  MIR.	  	  
• Exàmens	  en	  només	  3	  o	  4	  dies.	  Volen	  que	  s’ajuntin	  els	  exàmens	  per	  assignatura	  en	  un	  

mateix	  dia.	  	  
• No	  hi	  ha	  sala	  de	  disseccions	  en	  una	  facultat	  que	  fan	  medicina	  etc	  i	  han	  d’anar	  a	  fer-‐ho	  

a	  l’autònoma	  i	  pagar-‐se	  el	  bitllet.	  	  
• Els	  trimestres	  estan	  descompensats	  (és	  impossible	  portar	  res	  al	  dia).	  Un	  trimestre	  molt	  

estudiar	  i	  res	  treballs	  i	  altres	  al	  contrari.	  	  
• El	  bar	  tanca	  molt	  d’hora	  (a	  les	  6-‐7	  ja	  està	  tancat).	  Preus	  del	  bar	  (en	  general	  a	  la	  

Pompeu).	  	  
• Que	  es	  puguin	  fer	  optatives	  d’altres	  carreres	  (proposta	  per	  a	  tota	  la	  uni).	  	  

	  
	  



Poblenou:	  	  

• Ampliar	  l’horari	  de	  la	  biblioteca	  de	  Poblenou.	  	  
• S’ha	  aprovat	  un	  nou	  pla	  d’estudis	  de	  periodisme	  que	  es	  mes	  del	  mateix	  quan	  ja	  hi	  ha	  	  

hagut	  queixes	  de	  que	  el	  tema	  del	  doble	  grau	  no	  funciona.	  	  
Tríptic	  explicant	  els	  problemes	  que	  hi	  ha	  	  	  

• Aparcament	  de	  bicis	  dintre	  del	  Campus	  Poblenou	  
	  

Dret:	  	  

• Es	  continua	  sense	  fer	  dret	  laboral,	  dret	  civil	  català	  continua	  sent	  en	  anglès.	  	  

	  

Proposta	  referèndum	  3+2:	  	  

A	  l’espai	  obert	  de	  polítiques	  va	  sortir	  la	  proposta	  de	  realitzar	  un	  referèndum	  sobre	  el	  3+2.	  	  

A	  la	  coordinadora	  es	  decideix	  ,	  amb	  el	  suport	  de	  tots	  els	  espais	  oberts	  presents,	  donar	  suport	  
per	  part	  del	  Consell	  d’Estudiants	  a	  la	  possible	  realització	  del	  referèndum	  sobre	  el	  3+2	  i	  instar	  a	  
la	  universitat	  per	  tal	  de	  que	  doni	  totes	  les	  facilitats	  per	  que	  aquest	  es	  dugui	  a	  terme	  de	  la	  
manera	  més	  fàcil	  possible.	  	  

	  


